
November 2021

Wie is John Heckathorn?
De boomlange lijsttrekker van 50PLUS in Land van Cuijk
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In Sint Anthonis kent men John al jaren omdat hij een bekend 
raadslid is en een zeer opvallende verschijning die je niet snel 
over het hoofd ziet.

John (69) komt uit het plaatsje Steu-
benville Ohio/USA waar hij opgroeide 
in de jaren 60 en 70. Dit was een om-
geving met zware industrie en kolen-
mijnen. Een gebied met veel lucht-
vervuiling dus. In die tijd besefte hij 
al dat aan ieder verhaal twee kanten 
zitten. Enerzijds bracht die industrie 
werkgelegenheid en dus brood op de 
plank, anderzijds werd de gezondheid 
van de bevolking wel flink aangetast. 
Hoe daar mee om te gaan? Het zijn dit 
soort vraagstukken en dilemma’s die 
hem later bewogen politiek actief te 
worden.

In the army!
Realiserend dat er meer in de wereld 
moet zijn dan Ohio, tekende John 
voor de US Air Force. Na de oorlog 
in Vietnam werd hij gestationeerd in 
Soesterberg, Nederland.
Daar ontmoette hij zijn huidige echt-
genote en hij trouwde in april 1974.
Daarna werd hij gestationeerd in Day-
ton –USA. Iets waar zijn schoonou-
ders niet zo blij mee waren. Hij diende 
zijn contract met de Air Force uit en 
keerde terug naar Nederland.

Landhorst
In 1983 werd hij door het bedrijf In-
tergraph gevraagd de 
wereldwijde support 
afdeling te verbe-
teren en daarna in 
1986 hielp hij de 
fabriek in Nijme-
gen op te zetten. 
Op zoek naar een 
huis in de buurt van 
Nijmegen kwam hij 
terecht in Land-
horst, waar 
zijn twee kin-
deren op-
g r o e i d e n . 
Inmiddels is 
hij een trot-
se opa van 
4 kleinkin-
deren.

We zijn op zoek naar U!  
Juist nu moet de STEM van OUDEREN in 

Land van Cuijk luid weerklinken! 
 

Alleen samen staan we sterk! 

Kom ons team versterken!        Neem contact op met:                                    
info@50plusbrabant.nl               M: 06-52501980 

Voor een beter pensioen, 
wonen, zorg en veiligheid! 

 

          www.50pluslandvancuijk.nl 

Met 56 jaar op straat gezet
Maar het kan verkeren. Na een suc-
cesvolle carrière als eerst Supervisor 
en daarna Manager en zelfs General 
Manager kwam John na een reorga-
nisatie op 56 jarige leeftijd op straat 
te staan. Werkloos. Dat was een hele 
klap. Alleen nog met allerlei kortston-
dige contracten kon hij overleven. 
Geen vaste baan meer.

Politiek
John wilde niet stilzitten en vooral 
iets terug doen voor de samenleving. 
Hij is van mening dat als iets je niet 
aanstaat over de gang van zaken in 
de gemeente dat je dan zelf actie zal 
moeten ondernemen. En dat deed hij 
dan ook. Met argusogen zag hij de 
dominantie van het CDA aan en hij 
vond dat het beter en anders kon. Hij 
kwam zodoende bij de VVD terecht en 
was afwisselend raadslid en burger-
raadslid 10 jaar lang actief voor die 
partij van 2010 tot heden.

Waarom 50PLUS?
In de politiek ben je al snel te oud en 
bij zijn zoektocht naar het voortzet-
ten van zijn politieke carrière kwam 
hij uit bij 50PLUS. Zoals hij zelf zegt: 
“Ik ben nog lang niet klaar met wat ik 
kan doen voor de maatschappij en bij 
50PLUS kan ik mijn ideeën inbrengen 
en realiseren. Het sluit het beste aan 
bij wie ik ben en wat ik wil.”
En alhoewel veel mensen hem die 
partij afgeraden hebben heeft John 
zijn eigen plan getrokken. Hij heeft 
daar nog geen moment spijt van ge-
had. 

John: “De support die ik en mijn 
team van 50PLUS krijg is 

ongekend – daar kun-
nen alle andere par-
tijen alleen maar van 
leren! Veel van wat er 

over de partij gezegd 
wordt klopt gewoon 
niet en in ieder geval 
heeft 50PLUS in Bra-
bant het uitstekend 
voor elkaar! Wat ik 
merk is dat 50PLUS een 

partij is (met niet alleen 
mannen) die met ziel en 
zaligheid zich inzet voor 
een betere samenleving, 
niet alleen voor de par-
tij of hun eigen politieke 
carrière. Dit is meer dan 
andere politieke partijen 
kunnen zeggen. Boven-

dien hebben veel 50PLUSsers genoeg 
levenservaring om te zien wat er no-
dig is om het leven te verbeteren voor 
iedere burger en niet alleen voor de 
Happy Few!

Wat kan er beter in Land van Cuijk?
50PLUS Land van Cuijk is nieuw, met 
nieuwe ideeën en vol energie en met 
een enthousiast team.
Wij willen graag de levensstijl verbe-
teren van alle inwoners van de nieuwe 
gemeente.

Beginnend bij het verbeteren van de 
luchtkwaliteit, zeker na het bekend 
worden van de nieuwe normen. Op 
de eerste plaats moeten we aan de 
gezondheid van de burgers denken 
en op de tweede plaats de gezonde 
economie van de boeren. Ook de cy-
ber criminaliteit heeft onze aandacht. 
Waarbij gedacht wordt aan trainingen 
voor iedereen, niet alleen ouderen. 
Ouderen zijn een kwetsbare doel-
groep en blijken vaak slachtoffer van 
digitale criminaliteit.

John ziet het thema WONEN als een 
van de aandachtsgebieden waar veel 
te verbeteren valt. Hij noemt: Verbe-
tering van gebruik van dorpshuizen 
en buurthuizen, verbetering woonhui-
zen, het opsplitsen van voormalige 
boerderijen, bouwen van kangoeroe-
woningen, aanleunwoningen en het 
plaatsen van mantelzorg units, be-
wonen van chalets en het toestaan 
van de bouw van niet zo tiny, Tiny 
Houses. Dit allemaal zodat een be-
tere doorstroming in de woonmarkt 
kan plaatsvinden.

Samenvattend: John voelt zich zeer 
betrokken en hij staat dichtbij de in-
woners. Ze zullen bij hem altijd een 
luisterend oor vinden en kunnen actie 
van hem verwachten. Daarom:

Stem op 50PLUS
Dichtbij en betrokken!

Hartelijke groet,
John Heckathorn
Lijsttrekker 50PLUS Land van Cuijk
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Kandidatenlijst 
50PLUS 
Land van Cuijk

Martin van Rooijen
voert keiharde strijd 
voor behoud van het 
huidige pensioen-
stelsel

Hoog water aan 
de Maas met 
droge voeten!
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Uitnodiging veRKiezingSavond in gRave

In het kader van de verkiezingscampagne houdt 50PLUS Land van Cuijk 

een politiek café op:

• Woensdag 17 november 2021

• Locatie: Catharinahof, Koninginnedijk 252, 

  5361 CR Grave

• Tijd: 19.30 uur; zaal open om 19.00 uur.

• Programma:

 - Kennismaken met het team 50PLUS Land van Cuijk

 - Toespraak lijsttrekker John Heckathorn

 - Standpunten van 50PLUS Land van Cuijk

 - In gesprek met senator Martin van Rooijen, lid Eerste 

    Kamer over 50PLUS van vandaag en inkomens ouderen

Wij nodigen u van harte uit om present te zijn bij dit politiek café.  

Toegang is gratis en de koffie  ook!!

KandidatenLiJSt 
50PLUS Land van CUiJK 
 1 John Heckathorn 
  (Landhorst)
 2  Agnes Timmers 
  (Cuijk)
 3  Brigitte Aangenendt 
  (Landhorst)
 4  Hélène Vosten-Hermsen 
  (Vierlingsbeek)
 5  Ria Derks van de Ven 
  (Overloon)
 6  Adriana Hernández Martínez  
  (’s-Hertogenbosch)
 7  Ger Konings 
  (Sint Hubert)

MaRtin van RooiJen voert keiharde 
strijd voor behoud van het huidige
pensioenstelsel!

50PLUS is gekozen in alle Provincies, 
alle Waterschappen en in een groot 
aantal steden en gemeenten. En heeft 
2 leden in de Eerste Kamer: Martine 
Baay en ik. Wij kunnen in de Eerste 
Kamer soms het verschil maken om-
dat het kabinet nu geen meerderheid. 
Heeft met slechts 32 zetels. En dat 
blijft wellicht zo met een nieuw ka-
binet, dat zomaar weer kan bestaan 
uit de huidige 4 coaliti epartijen. SGP, 
fracti e Ott en en 50PLUS kunnen met 
hun 6 zetels kabinet aan meerderheid 
helpen. Dat is bijvoorbeeld 2 maal 
gebeurd bin Sti kstofwetsvoorstellen.
Een keer was ook de SP erbij betrok-
ken.

Het bestuur heeft mij gevraagd als 
politiek leider op te treden. Ik heb die 
taak met overtuiging aangenomen. 
Martine Baay en ik zullen ons samen 
keihard blijven inzett en voor de be-
langen en strijdpunten van 50PLUS.
Wij kijken vooruit en dat moet omdat
de Gemeenteraadsverkiezingen snel
voor de deur staan: maart 2022. Wij
zullen als Eerste Kamer leden de ver-
kiezingscampagne voluit ondersteu-
nen. Onze Gemeentefracties kunnen 
een beroep op ons doen. Een eerste 
kans en test komt er snel aan: de 
verkiezingen in november voor een 
nieuwe Gemeenteraad in het Land 
van Cuijk wegens een herindeling. 
Martine en ik zullen onze lijsttrekker 
en zijn team zo veel mogelijk onder-
steunen. Wij komen naar het Land 
van Cuijk!

Wij zijn al in een groot aantal Ge-
meenten vertegenwoordigd en zullen 
ook in een aantal voor ons nieuwe 
steden en dorpen mee gaan doen 
aan de Gemeenteraadsverkiezingen 
in maart 2022. De voorbereidingen 
zijn al in volle gang. 50PLUS ontleent 
haar bestaansrecht aan onze unieke 
kroonjuwelen: de AOW en het Aan-
vullend Pensioen. Samen moeten die 

50PLUS Senator, Martin van Rooijen: “Het bestaande
pensioenrecht wordt afgepakt en gepensioneerden
worden gedwongen die diefstal te aanvaarden”

zorgen voor een onbezorgde fi nan-
ciële toekomst van onze 3,5 mln Ou-
deren. En dat is precies de opdracht
van 50PLUS, waarin wij ons ook on-
derscheiden van andere politieke 
parti jen. De AOW en het Pensioen 
zijn de bakens voor de financiële 
toekomst van de Ouderen. Uit alle 
onderzoeken van Maurice de Hond 
blijkt dat de ouderen zich grote zor-
gen maken over hun financiële toe-
komst. 50PLUS heeft de opdracht 
die toekomst verbeteren en moet de 
kansen die er liggen, grijpen om dat 
te doen. Uit onderzoek van de Hond 
blijkt dat een overgrote meerderheid 
vindt dat er plaats is voor een parti j 
die opkomt voor de ouderen!
50PLUS vecht voor een Welvaarts-
vaste AOW, die al vele jaren slechts 
waardevast is. En voor een Waarde-
vast Pensioen door indexatie. Al 12 
jaar worden onze pensioenen niet 
verhoogd voor de inflatie en dat heeft 
al tot een enorme koopkrachtdaling 
geleid van 22%.

Pensioenfondsen worden steeds rij-
ker maar worden straatarm gerekend 
door de vreselijke 0% rekenrente. Er 
is geen land waar je moet rekenen 
met de risicovrije rente die door de 
Markt wordt bepaald. Knett ergek zijn 
wij, dat we zelf zulke domme reken-
regels hebben gemaakt. Dom omdat 
wij ons afh ankelijk hebben gemaakt 
van de ECB die de rente naar de af-
grond heeft gemanipuleerd. Ook de 
komende jaren zullen de pensioenen 
niet worden verhoogd en dat is des 
te erger nu de inflatie omhoog giert. 
Koopkracht zal tot 2028 met 40% da-
len. Wij eisen forse verbetering van 
de koopkracht. De moti e van 50PLUS
in de Senaat voor een substanti ële 
verhoging van de Ouderenkorting 
werd op het nippertje verworpen: 35 
stemmen voor. Jammer dat de Partij 
van Dieren en/ of de PvdA niet steun-
den. De rekenrente is de oorzaak van 

deze Pensioenellende. 50PLUS heeft 
nu 2 maal initiatiefwetsvoorstel in-
gediend voor ti jdelijke verhoging 
van de rekenrente tot 2%. Dan stijgt 
dekkingsgraad met 35% en kan er 
gewoon volledig worden geïndexeerd 
en ook gemiste indexatie worden in-
gehaald. Dat zijn geen woorden maar 
daden. Gelukkig heeft de SP het ini-
tiatief van Corrie van Brenk overge-
nomen en wij zullen dat vanuit de 
Senaat vol ondersteunen. 50PLUS 
was, is en blijft tegen het Pensioen-
akkoord. Niet omdat we tegen willen
zijn, maar omdat het niet anders kan 
het is in de eerste plaats onnodig 
omdat een simpele verhoging van de 
rekenrente de oplossing is. En in de 
tweede plaats wordt het bestaande 
pensioenrecht afgepakt en gepensio-
neerden worden gedwongen die dief-
stal te aanvaarden. Dat gebeurt door 
het zgn Invaren, dat een regelrechte 

aantasting van het eigendomsrecht
is. Groepen van Gepensioneerden
zullen dat bij onze rechters aanvech-
ten en bij de Europese rechter: het EU 
Hof van Justitie.
De rekenrente is een politi ek dogma,
een geloofsarti kel dat in beton is 
gegoten. Veranderen van Rekenren-
temethode zou groot gezichtsverlies 
betekenen voor kabinett en Rutte en 
DNB! Indiening van nieuwe Pensi-
oenwet is weer uitgesteld tot begin 
2022. Het voorstel is gestuit op enor-
me kritiek. 50PLUS vindt dat juridisch 
aan alle kanten rammelt, niet water-
dicht is en niet uitvoerbaar is in deze 
vorm. 
Onze Conclusie:
Stop dit Onzalig Pensioenplan.

Senator Martin van Rooijen
50PLUS Fractievoorzitter
Eerste Kamer

50PLUS Land van Cuijk                  Dichtbij en Betrokken!
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veRKiezingSPRogRaMMa  50PLUS Hoogwater aan
de Maas met droge
voeten!
Ik las op 3 februari een krantenartikel
waarin Frans Jorna, hoofd Water-
veiligheid van het waterschap Aa en 
Maas refereerde aan hoe het hoog-
water in ons gebied eerder voor 
mooie plaatjes dan voor grote pro-
blemen zorgen: “Wel zijn we deze 
winterdagen extra waakzaam bij de 
dijken en houden we de waterpeilen 
continu goed in de gaten. Maar de 
hoogwatermaatregelen die wij be-
dacht hebben voor dit soort situaties 
doen hun werk volgens het boekje”.
Wie zou toen verwacht hebben dat 
een paar maanden later we plotse-
ling met extreem hoogwater te ma-
ken zouden krijgen en dat de werking 
van deze maatregelen flink op de 
proef gesteld zouden worden. Wat 
gebeurde er? Op zaterdagavond 17 
juli werd na hoog water in Limburg 
een zeer hoge watergolf verwacht op 
de Maas bij Den Bosch en beneden-
strooms bij Heusden op de Bergsche 
Maas. Het waterschap had gelukkig 
enige voorbereidingstijd om overtol-
lig water te lozen waar nodig en zo 
de bulk van het aanstromende water 
in de Maas op te vangen. Per saldo 
stroomde er die avond 3000 kuub per 
seconde door de Maas. Dat gebeurt 
echt uiterst zelden in de zomer. Voor 
het laatst vond zo’n situatie plaats 
in de zomer van 1980. Normaal is de 
waterafvoer rond de 300 kuub en in 
de droge zomers van de laatste jaren
zelfs maar dertig kuub per seconde.
Alle hands aan dek!

Om te zorgen dat dorpen langs de 
Maas droog bleven werd de cou-
pure (openingen) gesloten, pompen 
geplaats, op diverse plekken zijn 
stuwen omlaag gezet om meer re-
genwater op de kunnen vangen en 
permanent dijkbewaking werd inge-
zet om te kijken of er beschadigin-
gen aan de dijk waren of situaties die 
eventueel een doorbraak zouden un-
nen veroorzaken.

Op maandag 19 juli jl. toen de wa-
terhoogte zijn hoogste punt bereikte, 
ben ik, samen met Koos Beurskens, 
manager van het Deltaprogramma 
Maas de dijken tussen het Gemaal 
Gewande en de Spuisluis Crevecoeur 
gaan inspecteren. 5 jaar training als 
dijkwacht zou zich nu gaan bewij-
zen. Normaal worden dijkwachters 
getraind om te werken onder zeer 
slechte weeromstandigheden met 
kou, regen en windstoten. Maar deze 
keer was ik uitgerust met zomerkle-
ding, zonnecrème, en een fles water. 
Het enige wat ik van de winteruitrus-

doe mee! omdat het beter moet!
We zoeken vrijwilligers en meedenkers

ting kon gebruiken waren de water-
dichte laarzen die ik aanhad bij het 
heen en weer inspecteren van de 
meer dan 10 km lange dijk. Nadat we 
onze instrumenten bij de coordina-
tor opgehaald hadden begonnen we 
onze tocht. Ik kan niet anders zeggen 
dan dat van Koos veel geleerd heb en 
dat mijn kennis over waterveiligheid 
daardoor aanzienlijk toegenomen is.
We spraken veel over de mogelijke 
economische impact die deze maat-
regelen zouden kunnen betekenen 
voor landbouwers, scheepvaart en 
recreatie zoals bij de Binnendieze in 
Den Bosch, maar op dat moment, het 
enige waar ik aan kon denken was 
aan het goed opletten op mogelijke 
beschadigingen in de dijk te ontdek-
ken. Ik heb geen dijkbeschadigingen 
gezien en wat we vonden hebben we 
direct doorgegeven aan de specialis-
ten van het waterschap Aa en Maas. 
Toch keek ik mijn ogen uit in dit door 
water overstroomde uiterwaarden 
volledige veranderde gebied. Een 
enorme watervlakte strekte zich voor 
me uit tot aan de horizon. Dit is een 
deel van het gebied waar ik al jaren 
voor werk als Algemeen Bestuurs-
lid – prachtige taak met veel zinge-
ving op zulke momenten. Door het 
hoogwater zag iedereen weer hoe 
belangrijk onze dijken zijn en wordt 
ons werk in het waterschap extra ge-
waardeerd.

Bijna aan het eind van onze inspectie
dag, werd ik aangesproken door 
Mevr. Meeus die aan de dijk woont. 
Zij gaf aan dat ze de vorige nacht 
wakker gebleven was en deelde haar 
zorgen met ons. Na ons gesprek zei 
ze: “Vanavond ga ik gelukkig weer 
-dankzij jullie- veilig en goed sla-
pen”. Dat gaf voldoening en verzach-
te een beetje de enige beschadiging 
die ik die dag gezien heb, de blaren 
aan een
van mijn voeten.

Adriana Hernández
Fractievoorzitter
50PLUS Aa en Maas

Voor  individuele vrijheid, sociale rechtvaardigheid en maatschappelijke 
verantwoording.

DICHTBIJ EN BETROKKEN
Ook in Land van Cuijk hoort een 50PLUS fractie in de gemeenteraad met 
raadsledendie aandacht hebben voor ALLE inwoners van de nieuwe ge-
meente. Goed benaderbaar en betrokken bij wat er leeft tussen de mensen.
gezondheid op 1!
De gezondheid van de burger mag onder geen beding in gevaar worden 
gebracht. Tegelijkertijd mag de  samenleving de ondernemers niet in de 
kou laten staan.
Wonen aantrekkelijker
Vergrijzing dwingt tot maatregelen; betaalbaarheid in relatie tot doorstro-
ming; andere woonvormen zoals tiny houses, boerderijensplitsing, smart 
compact houses, prefab etc. Leefbaarheid in de kernen en bevordering van 
mantelzorg.
vrijwilligersbeleid ontwikkelen
Veel ouderen verrichten vrijwilligerswerk; samenhang van beleid is ge-
wenst; positie van buurthuizen; jongeren betrekken in besturen en projec-
ten in stage; coachende rol van ouderen.
eenzaamheid aanpakken
Achter voordeuren zit nog veel pijn; gerichte aanpak in opsporen en be-
strijden; samenhang met leefbaarheid en verborgen armoede.
Jeugd- en mantelzorg beter structureren
Samenhangende prioriteiten bepalen; positie van (oudere) vrijwilligers; 
aanspraken op vergoedingen inzichtelijker; financiele steun in de rug door 
150% norm invoeren.
arbeidsmarkttransitie 
Samenwerking overheid, onderwijs, bedrijfsleven; circulaire economie; sti-
muleringspakket voor ouderen; arbeidsparticipatie financieel ondersteu-
nen.
armoede bestrijden
Tegengaan tweedeling in de samenleving; voorkomen van schulden; bete-
re minimavoorzieningen door 150% norm; doorbreken vicieuze cirkel door 
arbeid;
digitale weerbaarheid versterken
Kwetsbare burgers/ouderen als slachtoffer van vormen van digitale frau-
de; instellen van doorlopend project vanuit de gemeente.
Behoud van gemeenteloket in grave, Cuijk, Mill en Sint Hubert en 
Sint anthonis
Behoud korte lijnen en dienstverlening meest voorkomende burgerzaken.

50PLUS Land van Cuijk                  Dichtbij en Betrokken!



4 Hélène Vosten-Hermsen  
(Vierlingsbeek)

Kandidate vervlochten met het 
dorpsleven!

Als kandidaat 4 op de lijst van 
50PLUS wil ik me vooral met hart en 
ziel inzetten voor het behoud van de 
levensvatbaarheid en identiteit van 
de dorpen en kernen.

Omdat ik het belangrijk vind dat we 
zeggenschap moeten blijven houden 
over onze eigen leefomgeving wil ik 
me hard maken voor het behoud en 
leefbaarheid van onze unieke kernen 
en dorpen zoals we die kennen. 
Het borgen van de beschikbaarheid 
van de sociaal- maatschappelijke 
voorzieningen is essentieel. Naast 
winkels en horeca is het van belang 
om het voorzieningenniveau van 
onze wijken en dorpen, die ieder hun 
eigen charme, karakter en eigenheid 
hebben, te koesteren en in stand te 
houden.
Het is belangrijk dat  inwoners  op 
dorps-, wijk- of buurtniveau betrok-
ken worden bij de inrichting van hun 
eigen leefomgeving. 50PLUS vindt 
het belangrijk om te weten wat er bij 
de inwoners leeft en wat zij belangrijk 
vinden voor hun straat, buurt, wijk of 
dorp.
Ik vind dat de wijk- en buurthuizen de 
spil van het verenigingsleven vormen. 
Daarom wil ik me er voor inzetten dat 
de wijk- en buurthuizen vrij van huur-
verplichtingen worden gesteld opdat 
die besturen low profile hun exploi-
tatie kunnen uitvoeren. Zo blijven de 
kernen gezond en is hun identiteit 
gewaarborgd.
Verder ben ik van mening dat in het 
gemeentelijke beleid de veiligheid en 
de kwaliteit van het leven van haar 
burgers een belangrijk criterium moet 
zijn. Daarom dient volgens mij het 
gemeentelijk beleid er op gericht te 
zijn dat we wijken, buurten en kernen, 
die veilig zijn, veilig moeten houden 
en woonomgevingen, die niet veilig 
zijn, veilig moeten maken.

450PLUS Land van Cuijk                  Dichtbij en Betrokken!

De robotspecialist van de regio!
voor kleine en grote gazons hebben wij de oplossing

Bel voor een vrijblijvende afspraak in uw tuin
Beugenseweg 53b, Boxmeer
06-5365 2406
www.kockengroentechniek.nl 

Colofon
De 50PLUSKrant is een uitgave van 50PLUS
Achter het Stadhuis 5-7, 5211 HM ‘s-Hertogenbosch
www.50plusbrabant.nl -  mail: info@50plusbrabant.nl
Coördinatie: Monique Sanders
Teksten: Martin van Rooijen, Adriana Hernández, Dick Schouw, John Heckathorn e.a.

Kandidatenlijst 50PLUS Land van Cuijk
2 Agnes Timmers  (Cuijk)

Bevlogen onderneemster met hart 
voor Cuijk

Ik ben enorm gemotiveerd om dade-
lijk in de raad iets voor onze inwoners 
te betekenen. Wie ben ik? Ik kom uit 
Cuijk en ben daar 20 jaar onderne-
mer geweest. Ik heb veel bestuurlijke 
ervaring zowel in de landelijke als re-
gionale organisatie, federatie en ver-
enigingen. Politiek heeft mij altijd ge-
interesseerd. Wonen in Land van Cuijk 
kan beter. 

Dit is makkelijk om aan de zijlijn te 
roepen maar dat helpt niet. Dus gaan 
wij ervoor, om echt iets te doen aan de 
problematiek waar bewoners tegen 
aanlopen. 
50PLUS Land van Cuijk wil de ge-
meente en wooncorporaties stimule-
ren om in de kernen woningen te bou-
wen voor zowel senioren als starters 
die energie-neutraal en levensloopbe-
stendig zijn.
Ook het creëren van mantelzorg-
woningen in de tuin daar moet de 
gemeente voor open staan. Het be-
vordert de diverse vormen van man-
telzorg en voorkomt eenzaamheid bij 
zowel de senioren als bij de jongeren. 
Men kan ook denken aan boerderijen 
te splitsen om door meerdere gezin-
nen te laten bewonen. En het bewo-
nen van prefab bebouwing of chalets 
toestaan. 

Het bevordert ook de woning door-
stroming. De senioren kunnen dan 
desgewenst verhuizen naar een klei-
nere woning naar keus en zonder 
gevolgen voor bijvoorbeeld huurstij-
gingen. Deze regeling moet worden 
ingevoerd  om deze doorstroming te 
realiseren en te bevorderen.

Verder wil 50PLUS Land van Cuijk dat 
het openbaarvervoer voor AOW-ers 
gratis wordt. Zo blijven zij mobiel en 
in contact met de samenleving zodat 
eenzaamheid bestreden wordt.

3 Brigitte Aangenendt  (Landhorst)

Een kordate kandidate met oog voor 
de zorg!

Als kandidaat van 50PLUS wil ik 
dadelijk in de raad me vooral actief 
inzetten voor verbeteringen op het 
gebied van zorg en gezondheid.  
Met de affiniteit en passie die ik heb 
voor de gezondheidszorg wil ik wat 
meer doen dan aan de zijlijn afwach-
ten en toekijken.

Zorg kan beter – één zorgloket voor 
alle hulp!
Voor de bewoners van de gemeente 
Land van Cuijk wil ik me inzetten voor 
de zorg, o.a. door oplossingsgericht 
te kijken en te handelen in deze par-
ticipatiemaatschappij en hierdoor de 
zorgverlening te verbeteren.
50PLUS heeft als doel om één zorglo-
ket te realiseren op het gemeentehuis 
voor de inwoners van Land van Cuijk.
Zo ondervang je dat er mensen bui-
ten de boot vallen en daardoor geen 
zorg of niet de juiste zorg krijgen. Niet 
iedereen die zorghulp nodig heeft is 
in staat deze aan te vragen.
50PLUS streeft ernaar om met hulp-
vrager en dit loket samen de oplos-
singen te vinden en deze toe te pas-
sen.Zo wordt de hulpvrager niet meer 
van het kastje naar de muur gestuurd 
om uiteindelijk niet de goede hulp te 
krijgen. 

Het zorgloket zal iedere hulpvrager 
van begin tot einde met de hulpvraag 
begeleiden en op de achtergrond 
monitoren. Ook aanvragen voor de 
WLZ kunnen dan door de gemeente 
doorverwezen worden naar de juiste 
loket van de betreffende organisatie. 
Mensen hebben dan  minder zorgen 
over het traject en zo kunnen zij zich 
concentreren op hun gezondheid.
Samen met de andere leden van de 
raad willen wij als 50PLUS Land van 
Cuijk een  mooie en gezonde ge-
meente maken waar een ieder zich 
thuis voelt.

5 Ria Derks van de Ven  (Overloon)

6 Adriana Hernández Martínez 
(’s-Hertogenbosch)

7 Ger Konings  (Sint Hubert)

De lijstduwer met een warm hart!

De mensen waar ik woon kennen me 
als iemand die oog en hart heeft voor 
alle mede inwoners. Mijn speerpun-
ten zijn de armoede onder kinderen 
en senioren te erkennen en te be-
strijden. Kinderen zouden voor hun 
ontwikkeling gebruik moeten kunnen 
maken van gratis sport en spel! Zij 
zouden de middelen moeten krijgen 
om zonder zorgen de toekomst tege-
moet te treden.

50PLUS is van mening dat de se-
nioren niet met een lege maag en 
of in eenzaamheid de dag mogen 
doorkomen. Ik ga me inzetten voor 
deze senioren en als het aan mij ligt 
dan gaat de gemeente deze senioren 
helpen om hen een goede balans te 
laten creëren in hun dagelijks leven. 
De senioren moeten bij de gemeente 
kunnen aankloppen bij het oplossen 
van hun armoede problemen.

Samen bouwen aan duurzame 
compacte woningen.

We zijn op zoek naar nieuwe collega’s!
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